

Biblical Reflection 12:
(In Burmese)

ချစ်ခင်ရပါသောလုပ်ဖော်ဆောင်ဖက်၊မိတ်ဆွေများနှင့်
ကျောင်းသား/သူများအတွက်
သမ္မာကျမ်းဆိုင်ရာအတွေးအမြင်- ၁၂
ခရစ်တော်၏အလင်းတရား ကိုသင်မည်သို့ခံယူထားပါသနည်း?
ဝမ်းနည်းဖွယ်၊ ဒုက္ခအမှောင်ထုတို့က ဝါးမြိုဖုံးလွှမ်းနေသည်ဟု
တစ်ခါတစ်ရံခံစားရသည်။ မည်မျှပင်အကောင်းမြင်စိတ်ထားပြီး၊
မျှော်လင့်ချက်ထားနေသော်လည်း ဒုက္ခအန္တရာယ်များက
ကြီးမားပြင်းထန်လွန်းလှသောကြောင့် စိတ်ပျက်နေမိပါသည်။ ယေရှုက "ငါသည်
ဤလောက၏အလင်းဖြစ်သည်" ဟု ယောဟန် ၈:၁၂ တွင်ပြောခဲ့သည်။ ဘာကိုဆိုလိုပါသနည်း။ လူများစွာ
ဖိနှိပ်ခံရပြီး၊ အပြစ်မရှိသူတို့ နှိပ်စက်ခံရ၊ လူသန်းပေါင်းများစွာ ဆင်းရဲမွဲတေပြီးစိတ်ပျက်နေကြသည့်
လောက ကြီးအတွက် ယေရှု၏စကားက မည်သည့်အပြောင်းအလဲဖြစ်စေနိုင်သနည်း။
အပြောင်းအလဲများကိုယေရှုလုပ်ခဲ့ပါသည်။



ရှင်ယောဟန်ခရစ်ဝင်ကျမ်းတွင် ကျမ်းရေးသူယောဟန်က ဤဒုက္ခဝေနေသော လောကကြီးအတွက် ယေရှု
မည်မျှအရေးပါကြောင်းကိုသိစေချင်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ယောဟန်က "ထိုနှုတ်ကပတ်တော်၌အသက်ရှိ၏။
ထိုအသက်သည်လည်း လူတို့၏အလင်းဖြစ်၏။ ထိုအလင်းသည် မှောင်မိုက်၌လင်း၍
မှောင်မိုက်သည်မခံမယူ" ဟုရေးသားထားသည်။ (ယောဟန် ၁:၉-၅)

ဘုရားအလင်းမရှိပါက အရာရာမှောင်မဲနေမည်ဖြစ်သည်။ ဘုရားကျွန်ုပ်တို့ကို မစွန့်ပစ်ကြောင်းကို ယေရှု၌
တွေ့မြင်နိုင်သည်။ ယေရှု၏အသက်တာ၊ အသေခံခြင်း၊ ထမြောက်ရှင်သန်ခြင်းကိုကြည့်ခြင်းအားဖြင့်
အမှောင်ထုမည်မျှပင်ကြီးစိုးနေပါစေ.. ထိုမကောင်းမှုထက်စွမ်းအားသာလွန်သော အရာတစ်ခုကျွန်ုပ်တို့ကို
ဝန်းရံကာကွယ်နေကြောင်း နားလည်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

မတရားသောသူတို့က သူတို့သည် ဘုရားထက်စွမ်းအားကြီးကြောင်း၊ သူတို့၏အမှောင်ထုသည်
အလင်းကဲ့သို့ပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ သူတို့ပြောသည်များသာ အမှန်ဖြစ်ကြောင်း ပြောဆိုနေကြသည်။
သူတို့၏သရုပ်မှန်ပေါ်လာ မည်ကို သူတို့စိုးရိမ်နေကြပါသည်။ ထို့ကြောင့် အကြမ်းဖက်မှုများဖြင့်
အလင်းတရားကိုဖုံးကွယ်ရန်ကြိုးစား ကြသည်။ မဟုတ်မမှန်မှုများဖြင့်
အလင်းတရားကိုဖုံးလွှမ်းရန်ကြိုးပမ်းနေကြသည်။

သို့သော်အောင်မြင်မည်မဟုတ်ပေ။ အမှောင်ထုက အလင်းကို ဖုံးလွှမ်းအနိုင်ယူ၍မရပေ။ အားနည်းသူ၊
ခွန်အားမဲ့သူတို့ကို ဖိနှိပ်သူများက အမှန်ပင်ဖိစီးနှိပ်စက်နေကြသည်။ သို့သော် အဖိနှိပ်ခံတို့က

အမှန်တရားကိုသိသွားပြီဆိုပါက ဆက်လက်၍လိမ်ညာဖိနှိပ်၍မရတော့ပေ။ ဘုရားသခင်၏အလင်းတရားကိုသိမြင်သွားပြီဆိုပါက အမှောင်ထုကိုလက်ခံနိုင်ကြတော့မည်မဟုတ်ပေ။ ယေရှုခရစ်တော်ကို ယုံကြည်လက်ခံသော ဘဝအသက်တာကို မကောင်းဆိုးဝါး၊ အမှောင်ထုက အနိုင်ယူ၍မရတော့ပေ။ ရှင်ယောဟန် သက်သေခံထားသည်မှာ- နှုတ်ကပတ်တော်သည်လည်း လူ့ဇာတိ အဖြစ်ကိုခံယူ၍၊ ကျေးဇူးတော်နှင့်၎င်း၊ သစ္စာတော်နှင့်၎င်း ပြည့်စုံလျက် ငါတို့တွင်တည်နေတော်မူသည်ဖြစ်၍၊ ခမည်းတော်၌ တပါးတည်းသောသားတော်၏ ဘုန်းကဲ့သို့ သူ၏ဘုန်းတော်ကို ငါတို့သည်မြင်ရကြပြီ။ (ယောဟန် ၁:၁၄) ထိုသူကိုလက်ခံသမျှသောသူတည်းဟူသော ကိုယ်တော်ကိုယုံကြည်သောသူတို့အား ဘုရားသခင်၏သားဖြစ် ရသောအခွင့်ကိုပေးတော်မူ၏ (ယောဟန် ၁:၁၂)

ယေရှု၏အလင်းတရားထဲမှလှမ်းကြည့်ပါက အမှောင်ထုမည်မျှ မဲမှောင်နေကြောင်း၊ ဘုရား၏ချစ်ခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတရားက မည်မျှလှပပြီး ရှင်သန်မှုပေးကြောင်းကို အဖိနှိပ်ခံရသူတို့ ရှင်းရှင်းလင်းလင်းသိမြင် နားလည်မည်ဖြစ်သည်။ ထိုအလင်းရှင်ကိုသိမြင်ပြီဆိုပါက သူ့ထံသို့သာ ပြေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ သေလုမတတ်ရေငတ်နေသူသည် သောက်ရေခွက်ကမ်းသောသူထံလာသကဲ့သို့၊ ဆာငတ်နေသူသည် ထမင်းခွက်ရှိရာကိုလာသကဲ့သို့၊ အမှောင်ထုထဲတွင် ကြောက်ရွံ့လာသော ကလေးတစ်ယောက်က မိခင်ဖခင်၏ရင်ခွင်ထဲသို့တိုးဝင်ခိုလှုံသကဲ့သို့ ယေရှုပေးသောထာဝရအသက်ကို ရယူမည်ဖြစ်သည်။ ယေရှုက "ငါသည်ဤလောက၏အလင်းဖြစ်၏။ ငါ့နောက်သို့လိုက်သောသူသည် မှောင်မိုက်၌မသွားမလာ၊ အသက်၏ အလင်းကိုရလိမ့်မည်ဟု မိန့်တော်မူ၏" (ယောဟန် ၈:၁၂)

ယေရှု၏အလင်းတရားကို ကျွန်ုပ်တို့သို့နားလည်ပါသည်။

ခရစ်တော်၏မေတ္တာဖြင့်

Dr. Tim @ ဦးထင်ကျော်